
 
 
 

Referat bestyrelsesmøde i Aarhus Havkajakklub 

Torsdag d. 19. maj 2022 kl. 17.00 i klubhuset  
 
Tak til Rebecca for lækker koldskål, der blev nydt i en lille pause. 

 

Tilstede: Jesper, Jens, Niels, Anders, Rebecca, Mette og Anne-Mette 

 
1. Valg af referent og ordstyrer. Anne-Mette ref. Jesper ordstyrer 

 
2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde (ligger på hjemmesiden) 

næste møde: godkendt 
 

3. Kort status – siden sidst (diverse udvalg som ikke er nævnt i et punkt nedenfor) 
 

4. Kommunikation på sociale medier herunder omtale af andre medlemmer og klubben.  
Siden sidste bestyrelsesmøde har det været nødvendig med kontakt til et medlem i anledning af tonen 
i det der var skrevet på FaceBook. 
 

5. Idrættens frivilligpris. 
http://www.idraetssamvirket.dk/hvem-er-i/idraettens-frivilligpris/ 
Niels har skrevet en super "begrundelse" for vores ansøgning og artiklen fra Havkajakroernes blad 
vedlægges. Ansøgning er sendt. Der er svar d. 10. juni. (ref: Vi vandt ikke prisen men fik en flot 2-3. 
plads d. 10. juni) 

 
6. Kajakpladser. (v Jesper og Alfred) 

Vi har vendt de foreliggende krav og der skives en opdateret og simpel administrationspraksis, som 
tilgodeser alle medlemmer også i tilfælde af fravær som skyldes fx sygdom eller anden uopsættelighed. 
Forslaget kommer på kommende bestyrelsesmøde og generalforsamling. 
 
 

7. Nyt Forum. (v/Jens) 
Forum har været testet i en bredere gruppe. Næste fase står for døren. 
Jens demonstrerede systemet. Alle var positive for, at det skal udskifte det gamle forum. Vi har stadig 
brug for et forum selvom det gamle forum er gjort stabilt. Vi stiler imod en central oprettelse af brugere 
hvorefter medlemmerne får besked om deres brugernavn og evt. password. Jens tager kontakt med 
Jacob og starter med lille gruppe til import og derefter hele klubben. Realistisk tidsplan er, at det tages 
i anvendelse efter sommerferien.  
 

8. Henvendelse fra medlem vedr Rokort:  
A) ”Kan I genoverveje om rokort kunne blive en del af de digitale platforme til invitationer til ture og 
mindre begivenheder?” 
B) ”Forslag til opsætning af PC i klubhus Rokort”  
Tak for de gode ideer. Vi er i gang med implementering af nyt forum så derfor venter punkt A til det er 
i gang.  
 
Mht punkt B så vil vi ikke igangsætte noget nyt nu hvor begynderen har fået instruktion i at bruge det 
på én måde. Rebecca spørger Nanna og Maja om at lave et lille rokort-kursus, Og punktet er igen på 
bestyrelsesmøde med Rebeccas nye viden.  
AM skriver svar til Maja (det er sket og bestyrelsen har fået en kopi på mail /ref.) 
 



 
 
 

9. Referater (v Mette K) 
Klubbens medlemmer ser ikke referat på hjemmesiden. 
Vi har besluttet, at når bestyrelsen har godkendt referatet (ca en uge efter mødet) så sender sekretæren en 
pdf ud med conventus. Pdf lægges stadig på hjemmesiden af Jens. I november evalueres denne praksis 
igen. 
 

10. Visionsmøde Opsamling fra visionsdag d. 4/5 og medlemsundersøgelse 
AHK har i samarbejde med DGI og "bevæg dig for livet" gennemført en medlemsundersøgelse forud 
for den afholdte visionsdag. Visionsdagen blev holdt d 4. maj på Møllevangskolen.  
Foreningskonsulent Anne Ellegaard fra DGI har hjulpet bestyrelsen med at gennemfører 
medlemsundersøgelsen. via Players 1ST. Hun også faciliteret selve visionsdagen. 
 
Her en kort sammenfatning at medlemsundersøgelsen. 
Undersøgelsen blev send til alle klubben medlem via en mail, som indeholdt et link til Players 1 St 
undersøgelsen. 
132 medlemmer ud af 202 har besvaret undersøgelsen - det giver en svarprocent på 61. Det er et 
meget flot resultat. 
 
Hovedkonklusion. AHK score højt og over niveau i forhold til de 5 andre kajakklubber, som også har 
svaret på en tilsvarende undersøgelse i år. 
Generelt er der stor tilfreds og ingen områder som er "kritiske" 
Der er kommet ca 200 kommentarer fra medlemmerne - tak for det. 
 
Klubbens medlemmer er især tilfreds med sikkerheden i klubben og det faglige niveau på 
klubben instruktører. Endvidere ser man sig selv som en del af klubben. 
 
Det videre arbejder sker i form at en sammenfatning af den opsamlede viden fra vision aftenen - og 
efterfølgende starter et arbejde i bestyrelse med at udpege og iværksætte aktiviteter med baggrund i 
tilbagemeldinger fra klubbens medlemmer, herunder input fra selvs visionsaftenen. 
Der er nedsat en lille arbejdsgruppe, som har til opgave kondensere de mange input til bestyrelsen, 
herefter vil der blive lavet en lille skriftlig tilbagemelding til klubbens medlemmer med konklusionerne 
fra visionsdagen og medlemsundersøgelsen. 
 

11. Evaluering af svømmehallens brug i vinter.  
Fornuftig belægning og praksis fortsættes med at sekretær slår en måned op ad gangen. Alfted reserverer 
for kommende sæson dec-jan-feb som primære måneder. Marts var meget tyndt besøgt. Alfred ser til at vi 
får fordelt vores tider så andre kajakklubber også kan booke. Praksis med kl. 12.00-15.00 om lørdagen var 
mest populær, fredag fra 17-20 knapt så benyttet. 
 

12. ”Get together” for nye erfarne IPP2.  
Fredag d. 19/8 til grill og ro- for alle klubbens medlemmer.  
Vi vil gerne gøre lidt ekstra for at integrere de medlemmer med IPP2 som er kommet ind i klubben i 
forår og sommersæson iår. Derfor sponserer klubkassen lidt mad til grillen. Alle klubbens medlemmer 
er velkommen. Der skal være tilmelding på forum.   Mette kontakter aktivitetsudvalg for at høre om de 
vil tage aktiviteten under deres vinger. 
 

13. Administrationspraksis  
DGI kontorhænder. Alfred er i gang med videre undersøgelse (v/Alfred)  
(udsat til næste møde) 
 

14. Forslag fra Søren B- Ude-bruse-huse- se bilag næste side.  
Vi sender den videre til husudvalg og hører dem. 
 
 

15. EVT.   

A) Skal der ikke laves et udvalg der er gode til at søge midler? Der er mange penge at hente hvis man 
gør noget. Nils B vil gerne hjælpe med at sparke et udvalg i gang – en strategisk tilgang. Jesper 
kontakter Nils igen. punktet er på igen næste møde. 



 
 
 

B) Arla giver et ostebord til sommerfesten, som tak for hjælpen til deres film. – Katrine fra Arla kommer 
med det.  

C) Volmer har ansøgt om instruktørkursus og har fået et svar: at instruktørkurser betaler klubben når 
man har være hjælpeinstruktør et eller flere år hvis ansøgning godkendes af bestyrelsen. 
 

Datoer for næste bestyrelsesmøder:  

Mandag d. 20. juni kl 16.00 OBS tidspunkt.  Mette K tager kage med  
og tirsdag 16. august kl 17.00 

    

Punkter til næste møde:  
Kort status og antal medlemmer, da Alfred er fraværende i dag 
Rokort- update fra kursus med Maja ( v/ Rebecca) 
Fondsmidler-udvalg (v/ Jesper) 
Kajakpladser (v/ Jesper og Alfred) 
Administrationshænder (v/ Alfred) 
Arbejdsdag  
 
 

 

Bilag til pkt 14:  

Hej Bestyrelse, 
  
  
Jeg har  lavet et oplæg til ekstra sommerskyl uden sæbe / omklædning med bænk, tøjkroge og lille 
opklappelig bænk i hvert rum, Pex rør trækkes til 2 bruse hoveder- og selvfølgelig skal males sort så det falder 
ind,  kunne evt. laves på vores årlig arbejdsdag. 
  
Har ikke regnet på prisen / økonomien. 
 
mvh Søren 
 

 
 

 


